
 
 
 

FRÅGA (S) – Beredskapsflygplats 

Undertecknad har som dåvarande ordförande för regionstyrelsen tillsammans med ett antal personer 
under en längre tid jobbat för att vårt län ska få en beredskapsflygplats och för oss är det uppenbart 
att den ska ligga i Söderhamn. 
 
2021-10-23 undertecknade kommunstyrelsens ordförande i Söderhamn, länets landshövding och 
undertecknad en skrivelse till Trafikverket med innebörden att Trafikverket särskilt överväger 
Söderhamns flygplats som beredskapsflygplats i Gävleborgs län (se bilaga). 
 
Den breda enigheten mellan Söderhamns kommun (SK), Länsstyrelsen (LST-X) och Region Gävleborg 
(RG) gav viktiga besked till Trafikverket om sammanhållning och beslutsamhet i vårt län. 
 
Efter uttalanden i media (SVT 2023-01-06) från regionstyrelsens nuvarande ordförande, att prioritera 
Gävle/Rörberg som placeringsort, är enigheten nu skadad och gemensam beslutsamhet föreligger inte 
längre att agera samfällt för en beredskapsflygplats i länet. Splittringen mellan å ena sidan RG och å 
andra sidan SK och LST-X riskerar att negativt påverka möjligheterna om en beredskapsflygplats i 
Gävleborg. 
 
Det är av största vikt att enighet och beslutsamhet kan återuppväckas, trots den olyckliga 
omständigheten att RG nu bidrar till osäkerhet och vacklar i frågan. 
 
Av denna anledning vill jag ställa följande fråga till hållbarhetsnämndens (HN) ordförande, Alexander 
Hägg, M. 
 

1. Är ordförande för HN beredd att verka för att återskapa den viktiga samsyn och beslutsamhet 
som tidigare förelåg mellan SK, LST-X och RG, att förorda Söderhamns flygplats som 
beredskapsflygplats i Gävleborg. 

 

Eva Lindberg, S 

Gävle 2023-01-09 


